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Interpelujący radny: Bogusław Dobkowski 

Radny przypomniał, że przed wielu laty, istniała w Słupsku poradnia wad postawy, dzieci w szkołach 

były badane, wady postawy stwierdzano u 70 do 80% dzieci. Wyraził przypuszczenie, że może dzisiaj 
jest tak dobrze, że badać nie trzeba, choć raczej nie, bo ilość zajęć wychowania fizycznego jest 

mniejsza niż była. Dodał, że kiedyś dzieci, te z największymi wadami, kierowane były na rehabilitację i 

między innymi na basen. 
Radny poinformował, że interpelował w sprawie basenu i, jak się okazuje, nawet dla zdrowych brakuje 

miejsc, a co dopiero dla chorych. 

” Poradnia wad postawy. Panie radny Bogusławie na pewno przyjrzymy się temu, ale wiadomo, że te 

poradnie kiedyś funkcjonowały trochę w innym zakresie, dzisiaj muszą mieć po prostu dopłaty 

Narodowego Funduszu Zdrowia. Zobaczymy na ile jest to możliwe i realne. Przypomnę jednakowoż 

jedną rzecz godzin wychowania fizycznego de facto w szkołach jest dużo więcej ponieważ kiedyś były 

dwie godziny wychowania, a dzisiaj jest pięć godzin wychowania fizycznego – cztery albo pięć godzin 

tygodniowo. Problem wykorzystania potencjału lekcji wychowania fizycznego przez młodzież.” 
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